
Luby podpořily obce zasažené povodněmi 
O letošních povodních toho bylo napsáno mnoho. Zasažená města a obce ze všech sil odstraňují škody 
napáchané vodním živlem. Pokud lze na katastrofě takového rozměru hledat a najít něco pozitivního, je to 
obrovská vlna lidské solidarity, kterou velká voda vyvolala. 
Tato tragédie přiměla mnoho lidí nejen k darování finančních prostředků, ale třeba i ošacení, obuvi nebo 
potravin. Komu se nechtělo přispívat penězi, mohl pomoci zakoupením věcí, které byly a i nadále jsou 
v postižených oblastech nejvíce potřeba. 
Ani občané našeho města nezůstali pozadu. 
Základní škola v Lubech uspořádala humanitární sbírku. Šatna dolní školy se na čtrnáct dní přeměnila ve 
sklad, který se plnil hlavně dezinfekčními a čisticími prostředky, pitnou vodou a pracovním nářadím. Do 
akce se zapojily nejen děti, ale i lubští dospěláci. Pozadu nezůstali ani místní hasiči, kteří mezi sebou 
vybrali 4 500 korun na pomoc lidem z povodňových oblastí. Místní hasičárna se stala i sběrným místem 
materiální pomoci. 
Zastupitelé města Luby odhlasovali na červnovém veřejném zasedání zaslání finanční pomoci ve výši 
40 000 korun obci Dolní Beřkovice. 
Tímto bych chtěla poděkovat všem občanům, kteří se na pomoci lidem z povodňových oblastí podíleli. 
Poděkování patří i firmě Trelleborg, která darovala rukavice a pytle. Odvoz věcí do sídla Českého 
červeného kříže v Chebu by se neobešel bez pomoci pana Honzy Hrušky, kterému rovněž patří velký dík. 

Mgr. Miroslava Hrabovská 
 

Tomáš Skála p řivezl do Lub ů double z M ČR 
Po únorovém halovém mistrovství konaném v Praze ve Stromovce, kde obhájil zlatou medaili z loňského 
roku a nejlepším výkonem 17,36 m ve vrhu 6kg koulí, měl dobře vykročeno na venkovní sezonu. 
V barvách ŠAKU Chodov se zúčastnil dne 22. -23.6.2013 v Jablonci n/N.  Mistrovství České republiky 
dorostu a juniorů v atletice. 
V sobotním finále ve vrhu koulí si Tomáš vedl velmi solidně a podle papírových předpokladů dokázal 
zvítězit na centimetr stejným vrhem jako v loňském roce (16,76 m). Porazil druhého olomouckého 
Koudelu o půl metru a ostravskému Horňákovi nadělil 1 metr. 
V neděli po obědě byl na pořadu hod 1,75 kg diskem, kde si ve skvělém závodě 
udělal osobní rekord v délce 50,80 m a zaslouženě zvítězil. Na limit ME juniorů v italském Riety ještě 
schází 3 m, ale ještě budou dvě šance. Ve středu 3.7.2013 oblékne lubský Tomáš Skála reprezentační dres 

a bude bojovat za Českou republiku na 
Mezistátním utkání proti Maďarům, Slovincům 
a Chorvatům. 
Poslední možnost poprat se o limit bude 7.7.2013 
v Liberci na mítinku Mladá Evropa. 
Po té ho čeká zasloužené 14denní volno a opět se 
pomalu zapojí do přípravy  na  MČR 22letých, 
které se koná v Ústí nad Orlicí dne 30.8.2013.  
Ukončení sezony ho čeká až v zářijovém termínu, 
kdy bude hostovat v barvách Slávie Praha na 
MČR družstev juniorů. 

Trenér SCM KV Libor Dočkal 

Červenec 
2013 

Ročník XX Cena 5, - Kč 
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ŠKOLNÍ AKADEMIE 2013: „My máme talent“ 
Letošní Akademii máme úspěšně za sebou a už nyní přemýšlím nad následující, která vypukne za dva roky pod 
novým heslem: „Retro styl“. Ano, Školní akademie se koná jednou za dva roky a její prezentace v Kulturním 
středisku v Lubech má obrovskou účast. Někdy mám dojem, že bychom mohli „kulturák“ natáhnout minimálně 
o třetinu, aby se zde vešli všichni diváci. Již několik let mám tuto práci na starosti, dělám dramaturgii, scenáristiku 
i režii. Baví mne to už jenom proto, že vidím naše žáky trochu z jiného úhlu. 
Navíc společný pravidelný nácvik mladších spolužáků se staršími upevňuje jejich vztahy. S mladšími dětmi 
připravují jednotlivá čísla jejích paní učitelky. Žáci 5. - 9. třídy dokáží spolupracovat a tím i vytvořit velice pěkná 
čísla. Letos již od září si páťáky vzaly na starost dívky z devítky. Trénovaly téměř každou velkou přestávku 
v prostorech tělocvičny.  Myslím, že oběma skupinám společné trávení přestávek nácvikem programu velice 
vyhovovalo.  Nebyl čas na vylomeniny. 
Dívky z osmičky se časem ujaly šesťáků, aby s nimi natrénovaly spartakiádu. Najednou bylo o přestávkách 
v tělocvičně plno.  
Myslím, že žáci naší školy ve jménu hesla „My máme talent“ opravdu letos svůj talent předvedli. Buď talent 
opravdový, nebo ten fingovaný. Byli prostě báječní. Luboš Odlas, Jan Žáček – 8. třída a Eliška Soukupová – 
3. třída, kteří odmoderovali celou Akademii, ukázali, že jsou bezva partou, která umí spolupracovat. 
Letošní Školní akademie je u konce. Chci poděkovat všem účastníkům za jejich práci. V letošním ročníku mně 
dramaturgicky velice pomohla kolegyně paní Eva Rücková. Mám za to, že naše příští spolupráce přinese divákům 
nový zážitek z nejlepších výkonů našich žáků. Děkuji i všem dalším kolegyním, které se žáky svá vystoupení 
připravovaly. 
Školní akademie úspěšně skončila. Bohužel, neskončil tzv. „Boj 
s lidskou hloupostí“. O čem mluvím? Jako pokaždé o tom 
samém, někteří lidé mé připomínky nechtějí slyšet, nebo jim 
nerozumí. 
Žáci naší školy se před svými blízkými chtějí předvést v tom 
nejlepším světle. Bohužel, někteří rodiče s sebou vezmou do 
Kulturního centra v Lubech své malé ratolesti, kterým toto 
prostředí vůbec nesvědčí. Tímto trápí nedýchatelným prostředím 
nejenom své děti, ale také snižují důstojnost všech účinkujících 
žáků, kteří se chtějí pochlubit tím, co umí. Obrovské piktogramy 
vytvořené žáky naší školy, které upozorňují na zákaz vstupu 
kočárků i nemluvňat, lubští občané neakceptují. To, že někteří 
lidé neumí číst s porozuměním, jsem věděla. Ale že nerozumí ani nakresleným obrázkům? 
Na akcích typu Školní akademie i Poslední zvonění jsem participovala v Karlových Varech i v Chodově, ale nikdy 
jsem se nesetkala s nekulturním chováním jediného diváka. Všichni přítomní chápali tyto akce jako společenskou 
událost. Nikoho snad ani jen nenapadlo rušit vystupující žáky povídáním si, křikem, nebo pobíháním. Dokonce 
i teenageři, kteří se přišli na své mladší spolužáky podívat, se chovali zcela ohleduplně. 
A jak to při podobných vystoupeních vypadá v Lubech? Malé děti samy běhají po hledišti, svým křikem ruší 
účinkující i diváky. Přijít s malým dítětem a kočárkem na vystoupení je neohleduplné. Také je nedůstojné jít se 
podívat na výsledek téměř celoroční práce svého dítěte v podnapilém stavu. Co vy na to pane „L.“? Zkuste takto 
navštívit Zlatou kapličku, nebo kterékoli oblastní divadlo. S kočárkem i s nemluvnětem, nebo s nějakým tím 
promilem alkoholu v krvi vás tam nepustí. Ne že nepustí, dívali by se na vás jako na ………člověka minimálně 
hloupého, který má ke kulturnímu chování velice daleko.  
Že nejsme v klasickém divadle? Ale také nejsme někde na hřišti. Akce probíhá v městském kulturním 
a společenském středisku, tudíž kulturní chování i kulturní oděv jsou na místě. Jak bylo na letošní Akademii vidět, 
všichni hosté a většina diváků toto akceptovali. Pokud však pan ,,L.“ a jemu podobně smýšlející lidé budou tyto 
kulturní akce v Kulturním středisku v Lubech navštěvovat, vždy půjde o nedůstojnou podívanou. O datu Akademie 
se ví již od září, není problém si hlídání malých dětí na hodinku - dvě zamluvit, nebo se podívat na vystoupení 
doma ze záznamu (tyto akce se natáčí). Také snad není problém v den „D“ vyhnout se alkoholu. 
Já chápu, že zmíněný pán kultuře moc nerozumí, protože v divadle snad ani nebyl.  To by jistě nezačal doslova 
hulákat přímo pod jevištěm při vystoupení žáků.  Tak hloupé a opravdu nízké chování!!!! Zřejmě jej k této akci 
vybídl požitý alkohol. Ale to ho neomlouvá, spíš naopak. Osobně si přeji, aby naše nastupující generace byla 
hlavně kulturně na úrovni. Žádní kulturní analfabeti podle vzoru tohoto pána. 
Dejme tedy našim žákům možnost vystoupit před svými blízkými s důstojností bez toho, aby byli rušeni pláčem 
malých dětí, jejich pobíháním po hledišti, nebo křikem podnapilého rodiče. 
Babičky, pomoc, prosím hlídat malé děti!!! 
Manželky, pomoc, prosím hlídat podnapilé manžely!!! PaedDr. Lenka Fialková 
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Vyberte si v knihovn ě 
Zoe Ferratisová: Tajemství závojů. 
V Tajemství závojů spojuje autorka vzrušující detektivku rychlého spádu, unikátní intimní vhled do 
života žen v Saudské Arábii a jemnou erotiku na pozadí exotického prostředí. 
Zita Marinovová: Tak ty už to máš, holčičko, spočítaný! 
Tato kniha je plná rozchodů, intrik, zrady a jiných osobních tragédií, Každá takováto událost je podána 
s humorem a nadsázkou jako docela vtipná historka.  
Sarah Turnbull: Skoro Francouzka. 
Australská novinářka Sarah se při cestě po Evropě seznámí s francouzským právníkem Frédérikem, 
zamiluje se do něj a přijme jeho pozvání na týdenní návštěvu Paříže. O osm let později tam ještě pořád je, 
už jako Frédérikova manželka. Energická Sarah se snaží co nejlépe zapadnout do francouzského 
prostředí, ale dopouští se fatálních chyb. Ve své knize s humorem líčí nejen peripetie provázející sžívání 
dvou lidí pocházejících z naprosto odlišného prostředí, ale současně nabízí pohled na Francii nikoliv 
očima turisty, ale očima ženy, která v ní žije, ale zůstává stále tak trochu cizinkou. 
Michal Viewegh: Mráz přichází z Hradu. 
Byl-li Vieweghův bestseller Mafie v Praze označen za třaskavou knihu o politickém bahně, pak volné 
pokračování Mráz přichází z Hradu je výbušnou směsí schopnou podstatně rozsáhlejší exploze. 
Hannah Shan: Imámova dcera. 
Hannah se narodila v islámské rodině žijící ve Velké Británii v rodině pákistánských přistěhovalců.  Otec 
je imám a v muslimské komunitě požívá velkou vážnost, ale pod nátěrem svatého muže se skrývá 
násilník, který si svou krutost vybíjí nejprve na manželce a pak dceři. Když Hannah v šestnácti zjistí, že 
se ji proti její vůli chystají provdat do Pákistánu, kde by ji nejspíš čekala smrt, sebere odvahu a rozhodne 
se uprchnout z domu. Následuje zastrašování, vydírání, urážky, hrozby. Pronásleduje ji nejen otec, ale 
i bratři… 
 

Vystoupení souboru Luběnka v Erlbachu 
Na jeden z našich lázeňských koncertů jsme si 
v květnu pozvali ženský pěvecký soubor Luběnka 
z našeho partnerského města Luby. Návštěvníkům 
ve Starém zámku v Erlbachu nabídly nádherný 
a nezapomenutelný koncert. Vyzdvihnout je třeba 
sólové výstupy paní Lenky Gotthardové, účastnice 
soutěže Superstar. 
Všichni posluchači byli dojati předvedeným 
výkonem. Potlesk nechtěl ustat, minimálně 3 krát 
musela děvčata přidávat. 
Srdečné děkuji, patří všem zúčastněným. 
Zdravíme z Erlbachu do Lubů a těšíme se na brzké 
shledání a opětné slyšení. 

Vedení obce Erlbach 
 

Skřítek Všeukradnu Zelený 
,,Ahoj!“ Máme doma skřítka.  
Náš skřítek je malý, nosí zelené oblečení a také má dlouhé vousy. Připomíná mi irského skřítka Leprechauna , který lidem 
krade peníze. Skřítek, kterého máme doma, se jmenuje Všeukradnu Zelený. V oblibě krade ponožky. Vždy zbyde z dvou 
ponožek jen jedna. Nebo také párkrát ukradl i klíče od auta. To je pak hledáte celý den a najdete je, až když je nepotřebujete. 
To už se nám ani nechce nikam jet. Ale ze všeho nejraději krade peníze. Necháte si je na stolečku, jdete do školy, vrátíte se 
domů a peníze nikde. Podezříváte celou rodinu a psa samozřejmě také. Následuje dlouhý výslech všech.  Od psa se toho moc 
nedozvíte, jen to, že slintá. Po několika dnech to vzdáte a zlobíte se na skřítka.  Myslím si, že tímhle ještě neskončilo všechno 
naše trápení a skřítek nás bude zlobit ještě dlouho …. 
P.S.: Musím vás aspoň pozdravit. Ahoj! Váš Všeukradnu Zelený.  No vidíte, už zase zlobí. 

Sarah Štěpánková, 7. třída 
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Rockfest Luby 2013  
Už je to bezmála osm let, kdy se na Autoparku odehrála hudební akce 
pod širým nebem. 
Tehdy vše vzniklo pod hlavičkou občanského sdružení „Den hudby 
Luby“,  které pořádalo houslařskou soutěž učňů a tovaryšů. 
Bohužel po přesunutí lubského učiliště do města Cheb se podobná akce 
na Autoparku už nekonala. 
To mne minulé léto s Tomášem Skálou, kytaristou kapely Herostrates 
inspirovalo k nápadu, že by nebylo marné se o něco podobného opět 
pokusit. 

Bohužel času bylo málo, a tak jsme se s organizací nikam nehrnuli. 
Nakonec se akce ujal někdo jiný, což byla skvělá příležitost zjistit, zda by mělo smysl se do něčeho 
podobného pouštět. 
A povedlo se! Akce proběhla s překvapivou účastí, a oslovila nejen rockové fanoušky. To nás 
nastartovalo k uspořádání rockového festivalu podle našich představ. Vzniklo nové občanské sdružení 
,,Hudební sdružení Schönbach“, oslovili jsme kapely, požádali jsme město Luby o grant a nyní se jedná 
se sponzory, kteří mají zájem akci podpořit. Vše vypadá pozitivně. Město akci podpořilo, sponzorům se 
akce líbí, a oslovené kapely potvrdily účast. 
Vše by se mělo odehrát 17. srpna na Autoparku v Lubech. Potvrzeno je celkem šest kapel. A to nejen 
z Lubů, ale i z Františkových Lázní, Aše, Ostrova a dalekého Brna. Výtěžek z akce bude věnován na 
podporu areálu Autopark. Konkrétněji se Vás pokusíme přilákat v dalším připravovaném srpnovém 
článku. Děkujeme všem za dosavadní pomoc a podporu. 

Za občanské sdružení „Schönbach“ Miroslav Nový 
 

Alergie 
(fejeton) 

Když se podíváte okolo sebe, zjistíte, že hodně dětí trpí alergiemi. Od alergie na pyl, přes prach, až po 
zvířecí srst. Já bohužel patřím mezi ty, kterým pyl vadí. 
Vyjdu ven a vdechnu tu krásnou vůni rozkvetlých květin a stromů… když v tom najednou?!  Natečou mi 
oči a začnu kýchat. Do 5 minut vypadám jako nateklá ropucha. 
Nasadím si brýle s minimálním UV filtrem a běžím domů. Vytáhnu lékárničku a snažím se najít kapky do 
očí. Když je konečně po zoufalém pobíhání po bytě najdu, podívám se na datum spotřeby a zůstanu 
vyděšeně stát. "Půl roku prošlé?!" Začínám propadat panice. "Ale co se mi může stát?". Ležím na posteli, 
do očí padá jedna kapka za druhou. 
Když v tom?… Neskutečná bolest! Svíjím se na posteli a křičím. Když konečně pálení přestane a já 
otevřu oči, necítím se o nic lépe. Podívám se do zrcadla, abych zjistila, jak moc kapky zabraly. Další šok! 
Mé oči vypadají jako golfové míčky a já se nemůžu od zrcadla odtrhnout. V záchvatu paniky běžím do 
lednice a vyškrabávám z mrazáku kusy ledu, které přikládám na má oteklá kukadla. Pak už jen chodím po 
bytě a nadávám. Po chvíli mi v rukou zbyde jen pár kapek vody a oči vypadají pořád stejně. 
Opět se vrhnu do lékárničky. Na jejím dně najdu mnou známé prášky v oranžové krabičce. " Moje 
poslední záchrana". Teď už si předem přečtu dávkování, prášek zapiji vodou a čekám. Když se konečně 
oči vrátí do původního stavu, nasadím brýle a vydám se ven. Tentokrát už připravená na vše. 

Jana Šístková, 9. Třída 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Redakce Lubského zpravodaje přeje všem našim čtenářům 
hezkou dovolenou, ať doma nebo v cizině, provázenou teplým 

a slunečným počasím a bohatými zážitky. 
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Družstevní 710, 351 37 Luby,  
mob.: +420 606 306 449 

 

Chtěli bychom vám oznámit, že máme dovolenou 
v tyto dny:   od 15.7.2013  do 26.7.2013  

 

27.7.2013 se na vás opět těšíme 

    

Krásnou Krásnou Krásnou Krásnou 
dovolenou a dovolenou a dovolenou a dovolenou a 
slunečné slunečné slunečné slunečné 
prázdninyprázdninyprázdninyprázdniny     

přejí přejí přejí přejí 
MoravoviMoravoviMoravoviMoravovi    
 

Od 14:30 do 17:00  se nevaříOd 14:30 do 17:00  se nevaříOd 14:30 do 17:00  se nevaříOd 14:30 do 17:00  se nevaří    
 
 
 

PO: 11:00 – 14:30 
ÚT: 11:00 – 14:30 
ST: 11:00 – 20:00 
ČT: 11:00 – 20:00 
PÁ: 11:00 – 21:00 
SO: 11:00 – 21:00 
NE: 11:00 – 20:00 
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PLEKTRUM 
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Rybářské závody dětíRybářské závody dětíRybářské závody dětíRybářské závody dětí    
V sobotu 8. června se na soukromém rybníku pana 
Davida Winklera uskutečnily rybářské závody pro 
děti do 15 let. (Akce se mohli a také zúčastnili 
i nerybáři).  
Dovolte mi touto cestou jmenovanému poděkovat. 
Počasí nám přálo a děti se dostavily v hojném 
počtu, a to nejen z Lubů, ale i z nejbližšího okolí. 
Věkové rozmezí bylo různorodé, nejmladším 
účastníkům byli pouhé 3 roky. Pan Winkler měl 
pro vítěze připravené krásné ceny s balíčky a pro 
všechny děti bohaté občerstvení včetně 
závěrečného pečení špekáčků.  

 
Mezi ty nejlepší rybáře dne patřili na 1. místě 
Tomáš Lukeš, 2. místo obsadil Filip Lukeš a na 
3. místě se umístil Marek Überlacker. Cenu za 
nejdelší rybu si odnesl Miroslav Šístek. Děti 
nachytaly ryby všech možných druhů: kapry, líny, 
okouny, plotice… a bylo pěkné rozradostnit jejich 
oči. Samozřejmě každé dítě bylo za svou snahu 
odměněno. 
Ještě jednou tedy vřelé díky za mě a celý rybářský 
kroužek a věříme, že se opět sejdeme. 

Zuzana Ďurišová, kroužek rybářů 
 

Poděkování 
Chtěl bych tímto poděkovat za přání k 70tinám od 
Městského úřadu dvěma děvčaty a za předání 
dárků. Ještě jednou děkuji. 

Váš občan Köhler Emann - Masarykova 657 
 

INFO – Hrani ční slavnosti 
Letošní - již 19. Hraniční slavnosti - se budou 
konat v sobotu 10. srpna v prostoru hraničního 
přechodu a v neděli 11. srpna na náměstí před 
radnicí. 
Podrobný program naleznete v příštím čísle 
Lubského zpravodaje. 

Inzerce 

P r o d e j   s l e p i č e k 
Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, 

opět prodává slepičky snáškových plemen 

Lohman hnědý, Tetra hnědá 
a Dominant žíhaný, kropenatý, černý, 

žlutý, modrý a bílý. 

Slepičky pouze z našeho odchovu!!  
Stáří slepiček: 

14 – 18 týdnů - cena 149 – 170 Kč/ks 
v začátku snášky 178 Kč/ks 

Prodeje se uskuteční: 

Luby - u benzínové pumpy 
V pátek 12. července 2013 

ve 14.30 hodin 

Případné bližší informace na tel: 

728605840     415740719     728165166 

Při prodeji slepiček – nová služba 
výkup králi čích kožek – cena 15 - 22 Kč/ks 
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Projekt Spole čně s „Maulwurfem a Krtkem“ na návšt ěvě u přátel v 
historickém hudebním regionu Erlbach-Markneukirchen - Luby-Nový Kostel 

30.4.2013 jsme pozvali kamarády a paní 
vychovatelky z  mateřské školy Kegelbergvilla 
v Erlbachu na  Čarodějnický rej. Celá škola se již 
od rána hemžila čarodějnicemi a čaroději. 
S kamarády jsme se pozdravili písní Dobrý den 
v českém i německém jazyce. Děti z Erlbachu nás 
naučily hru se zpěvem a pohybem Malá 
čarodějnice. Poté si všechny děti procvičily své 
dovednosti a fantazii při výrobě čarodějnice, 
kterou si odnesly jako dárek domů. Počasí nám 
nepřálo, tak jsme se přestěhovali do tělocvičny, 
kde jsme tančili a hráli různé hry. Děti si báječně 
rozuměly a dopoledne rychle uteklo. Rej 
čarodějnic a čarodějů se vydařil. Všichni jsme si 
pochutnali na opečeném žabím stehýnku (vuřtu) 
a paní kuchařka připravila chutný oběd. Předali jsme si drobné dárky a přišel čas loučení. Rádi se uvidíme 
na dalším setkání. 

Další setkání se konalo 20.6.2013. Navštívili jsme 
Markneukirchen a prohlédli jsme si areál 
Gläserner Bauerhof. Dorazili jsme v 8.30 hodin 
i s dětmi z Nového Kostela. Děti a vychovatelky 
na nás již čekaly. Společně jsme se přivítali písní 
Dobrý den a Guten Tag. Šli jsme krásnou přírodou 
do areálu. Děti viděly chov zvířat (králíka, krávy, 
osla, telete, slepic, prasat, ovcí, koz), také mohly 
pozorovat život žížal a chov ryb. Celé dopoledne 
bylo věnováno zvířatům a pan průvodce ochotně 
odpovídal na všechny otázky dětí. Bylo velké 
horko a tak jsme se velice rádi uchýlili do 
restaurace, kde pro nás bylo připravené 
občerstvení a tvoření masek. Posilnili jsme se 
bohatou ovocnou svačinkou a začalo se tvořit. 

Nakonec jsme společně zazpívali píseň Strýček Donald (Fritz) farmu měl a po chutném obědě jsme se 
vydali domů. Hezký den nám bude připomínat hra kroket, kterou jsme dostali jako dárek.  
Již nyní se těšíme na další spolupráci, která bude pokračovat i v příštím roce. 

Děti a učitelky MŠ Luby 
 

Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Hrabovská, Kubeš, Knapčík, Tolar, Valovič. Omluveni: Pavlovský, Šulcek 
♦ Zastupitelé schválili pronájem pozemků části p.č. 31/2 (904 m2) v katastrálním území Luby I panu Pecháčkovi (všichni 

pro), části p.č. 577 (10m2) v katastrálním území Luby I paní Kormundové (všichni pro) a části p.č. 229 (162 m2) 
v katastrálním území Luby I panu Martinovi Šímovi ml. (všichni pro).  
Zastupitelstvo projednalo žádost pana Davida Winklera o pronájem pozemku p.č. 2357/6 (3927 m2) v katastrálním území 
Luby I. Jedná se o vodní nádrž a okolní pozemky, kde má pan Winkler zájem vyčistit zarostlé dno rybníka a zarostlou 
vodní plochu a chovat v něm ryby. Okolí rybníka by také vyčistil a zvelebil. ZM schválilo záměr pronájmu p.č. 2357/6 
(6 pro, 0 proti, 1 se zdržel).  
ZM schválilo podání žádosti města Luby o pronájem pozemků ve vlastnictví státu, ve správě Státního pozemkového 
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úřadu, p.č. 96/5, p.č. 515, p.č. 516 a p.č. 517/1, všechny v katastrálním území Horní Luby (všichni pro). Tyto pozemky je 
nutné pronajmout za účelem vydání stavebního povolení na akce „Stezka pro pěší a cyklisty od ulice Luční k zřícenině 
zámku Luby“ a vydání stavebního povolení na akci „Stavební úpravy lesní cesty od hájovny k Třístové cestě, Horní 
Luby“. ZM schválilo záměr prodat pozemek p.č. 2492/1 (1113 m2) v katastrálním území Luby I (všichni pro).  
Zastupitelstvo schválilo záměr prodat nebo pronajmou objekt č.p. 536 v Revoluční ulici v Lubech (bývalá SOŠ-VHN), 
který byl do března 2013 pronajat a od dubna 2013 je volný. Pro záměr prodat tento objekt hlasovali všichni členové ZM. 
Pro pronájem, v případě, že se nepodaří objekt prodat, hlasovali také všichni přítomní. Zastupitelstvo schválilo návrh na 
uzavření smlouvy o zjištění prodeje nebo pronájmu s realitní kanceláří Reality Smajlík s.r.o. Cheb. Kupní cena byla 
odsouhlasena ve výši 800 tis. Kč. Smlouva s realitní kanceláří bude uzavřena na 3 měsíce s možností jejího dalšího 
prodloužení. Všichni pro.  

♦ Zastupitelstvo bylo seznámeno se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření města Luby v roce 2012. Přezkoumání se 
uskutečnilo v období 19.12.2012 – 20.12.2012 a 5.03.2013 – 7.03.2013 na základě zákona 420/2004 Sb., o přezkoumání 
hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, a provedl je odbor kontroly Krajského úřadu 
Karlovarského kraje. V závěru zprávy je konstatováno, že při přezkoumání hospodaření města Luby za rok 2012 nebyly 
zjištěny chyby a nedostatky dle § 10 odst. 3 písm. a) zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumání hospodaření územních 
samosprávných celků, a tím kontrolní orgán neshledává rizika, která lze dovodit z uvedených zjištění a která mohou mít 
negativní dopad na hospodaření města v budoucnosti.  
Na základě projednání zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města zastupitelstvo vyslovilo souhlas s celoročním 
hospodařením města (všichni pro), a to bez výhrad. 

♦ Zastupitelstvo města bylo seznámeno se závěrečným účtem města za rok 2012. Součástí závěrečného účtu města byl jak 
výsledek hospodaření samotného města, tak výsledek hospodaření všech příspěvkových organizací města (školská 
zařízení), hospodářský výsledek bytového hospodářství města a obchodní společnosti Lubská Kalora. Závěrečný účet 
města projednal finanční výbor na svém zasedání dne 29.4.2013 a doporučil zastupitelstvu předložený závěrečný účet 
města za rok 2012 ke schválení. Zároveň doporučil u PO převod vzniklých hospodářských výsledků do jejich rezervních 
fondů a použití prostředků z RF na větší opravy a vybavení užívaných objektů a zařízení.  
Zastupitelé schválili (všichni pro) závěrečný účet města a jeho organizací a společností za rok 2012 a jeho použití.  
HV města z hospodářské činnosti byl ve výši 995 346,00 Kč, HV z hlavní činnosti -20 587 346,26 Kč, HV celkem za rok 
2012 byl 19 592 000,26 Kč.  
Při hospodaření příspěvkových organizací v roce 2012 nedošlo v žádné organizaci k porušení rozpočtové kázně, 
přezkoumání hospodaření ze strany zřizovatele, kterým je město Luby, probíhalo v průběhu celého roku a nebylo shledáno 
závažných nedostatků v hospodaření.   
HV Základní školy Luby z hlavní činnosti byl -136 915,31 Kč (ztráta) a byl pokryt z rezervního fondu. HV z hospodářské 
činnosti ve výši 6 862,65 Kč bude převeden do rezervního fondu, zůstatek RF k 31.12.2012 činí 918 549,72 Kč.  
HV Mateřské školy Luby ve výši -194 281,61 Kč, to znamená ztráta, byl pokryt z rezervního fondu. Zůstatek rezervního 
fondu k 31.12.2011 činí 201 366,09 Kč, po proúčtování ztráty z roku 2012 bude činit 7 084,48 Kč.  
HV Základní umělecké školy ve výši -26 940,56 Kč (ztráta), bude uhrazena z rezervního fondu. Zůstatek fondu 
k 31.12.2011 byl ve výši 144 663,21 Kč, po uhrazení ztráty bude činit 117 722,65 Kč.  
HV Městského domu dětí a mládeže ve výši -79 936,09 Kč (ztráta) byla  uhrazena z rezervního fondu, zůstatek rezervního 
fondu k 31.12.2011 činil 101 250,27 Kč, po proúčtování ztráty k 31.12.2012 činí 31 540,17 Kč.  
HV bytového hospodářství ve výši  1 642 666,15 Kč  bude převeden na účet 401 – fond hospodářské činnosti, zůstatek 
fondu k 31.12.2012 činil 1 969 746,17 Kč. Neuhrazené platby od nájemníků za rok 2012 vzrostly o 197 432,40 Kč. 
Celkový dluh činí 4 243 318,00 Kč.  
O použití výsledku hospodaření společnosti Lubská Kalora s.r.o. ve výši 282,90 Kč (po zdanění) rozhodla valná hromada 
společnosti. 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s účetní závěrkou města za rok 2012 a s účetní závěrkou za rok 2012 všech příspěvkových 
organizací zřízených městem Luby. ZM schválilo účetní závěrku města za rok 2012 (všichni pro).  
ZM schválilo účetní závěrku Základní školy Luby za rok 2012 (všichni pro), účetní závěrku Mateřské školy Luby za rok 
2012 (všichni pro), účetní závěrku Základní umělecké školy za rok 2012 (všichni pro) a účetní závěrku Městského domu 
dětí a mládeže Luby za rok 2012 (všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo bylo seznámeno se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření Dobrovolného svazku obcí Kamenné 
vrchy v roce 2012. Přezkoumání se uskutečnilo ve dnech 28.11.2012 a 14.03.2013 na základě zákona 420/2004 Sb., 
o přezkoumání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, a provedl je odbor kontroly 
Krajského úřadu Karlovarského kraje. V závěru zprávy je konstatováno, že při přezkoumání hospodaření DSO Kamenné 
vrchy za rok 2012 nebyly zjištěny chyby a nedostatky dle § 10 odst. 3 písm. a) zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumání 
hospodaření územních samosprávných celků, a že na základě výše uvedeného výsledku přezkoumání hospodaření 
kontrolní orgán neshledává rizika, která lze dovodit z uvedených zjištění a která mohou mít negativní dopad na 
hospodaření DSO v budoucnosti.  
Na základě projednání zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města zastupitelstvo vyslovilo souhlas s celoročním 
hospodařením DSO Kamenné vrchy (všichni pro), a to bez výhrad. 

♦ Zastupitelstvo města bylo seznámeno se závěrečným účtem Dobrovolného svazku obcí Kamenné vrchy za rok 2012. Stav 
bankovních účtů DSO Kamenné vrchy, k 1.01.2012 byl 1 995 880,68 Kč, hospodářský výsledek ze rok 2012 byl  
179 811,75 Kč. Stav bankovních účtů k 31.12.2012 byl 771 779,87 Kč.  
Všichni přítomní zastupitelé schválili závěrečný účet DSO Kamenné vrchy za rok 2012.  
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Zastupitelstvo města bylo seznámeno s účetní závěrkou dobrovolného svazku obcí Kamenné vrchy za rok 2012.   
Všichni přítomní zastupitelé účetní závěrku roku 2012 DSO Kamenné vrchy schválili. 

♦ Paní místostarostka seznámila přítomné se zápisem a s usnesením z valné hromady společnosti Lubská Kalora, s.r.o. 
Protože je město Luby jediným společníkem Lubské Kalory, s.r.o., a zastupitelstvo města plní funkci valné hromady této 
společnosti, ZM vzalo zápis a usnesení z valné hromady Lubské Kalory, s. r. o., konané dne 24.04.2013 na vědomí.  
Na programu jednání valné hromady bylo schválení roční účetní závěrky, rozdělení zisku a projednání výše ceny tepla za 
1 GJ. Schválené usnesení valné hromady je přílohou tohoto zápisu. 

♦ Zastupitelé byli informováni o projektu „Město Luby-kanalizace Růžový Vrch, Zahradní a Luční ulice“, který je 
spolufinancován EU a SFŽP ČR. Realizace projektu byla ukončena v listopadu 2012. Dosud se však nepodařilo ukončit 
proces financování projektu a závěrečné vyhodnocení akce. Původní termín dokončení realizace akce byl 1.8.2012, termín 
pro předložení podkladů k ZVA 1.11.2012. V březnu 2012 požádalo město o prodloužení termínu pro realizaci do 
1.12.2012, pro předložení podkladů k ZVA do 1.3.2013.. Během letních měsíců však došlo na základě přehodnocení 
provozní situace na území města Luby k zahájení projednávání změny RoPD (rozhodnutí před dokončením) z důvodu 
požadavku na opravu vstupních údajů do Finanční analýzy. V 11/2012 byla na SFŽP odeslána finální verze Finanční 
analýzy (FEA) zpracovaná v souladu s požadavky včetně komentáře a všechny požadované podklady, a zároveň žádost 
o prodloužení termínu pro předložení podkladů k ZVA do 1.06.2013.  
Vzhledem ke skutečnosti, že městu Luby je od odeslání nové FEA pozastavena administrace z důvodu probíhající změny 
RoPD a mění se původní výše podpory na základě přehodnocení provozní situace a aktualizace FEA, není možno ukončit 
proces financování projektu. Protože již minul termín prodloužení, o který jsme žádali v listopadu, bylo nutné požádat 
o další prodloužení termínu dokončení akce do 30.9.2013 a předložení podkladů k ZVA do 31.12.2013.  
ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ Paní Šímová seznámila zastupitele s návrhem rozpočtových opatření rozpočtu města na rok 2013. Jedná se o navýšení 
výdajů i příjmů o 518 tis. Kč (daň z příjmů právnických osob za obce) a 43,7 tis. Kč (volby prezidenta ČR).   
Zastupitelé navržená rozpočtová opatření odsouhlasili (všichni přítomní pro). 

♦ Předseda kontrolního výboru pan Hartl seznámil zastupitelstvo se zprávou z provedených kontrol v lednu-červnu 2013. 
Zastupitelstvo města vzalo informaci na vědomí. Dále pan Hartl navrhnul plán činnosti kontrolního výboru na 2. pololetí 
roku 2013. Všichni přítomní členové ZM schválili plán činnosti kontrolního výboru na 2. pololetí roku 2013.  

♦ Zastupitelé projednali žádost ředitelky Základní školy Luby paní Mgr. Vrbové o přehodnocení rozhodnutí ZM ohledně 
umístění dalšího poskytovatele internetových služeb v budově ZŠ. Škola má připojení k internetu vyřešeno, takže přínos 
pro školu od společnosti není žádný, pouze by mohly nastat technické a organizační problémy, proto vedení ZŠ je proti 
umisťování dalšího zařízení na budovu školy. Zastupitelé žádosti ředitelky ZŠ nevyhověli (2 pro, 5 proti).   
Znovu schválili pronájem prostor v ZŠ firmě WIA, s ročním nájmem 5.000,- Kč (5 pro, 2 se zdrželi) 

♦ Zastupitelé byli seznámeni se zprávou OOP ČR Plesná o bezpečnostní situaci ve služebním obvodu OOP Plesná a na 
území města Luby v roce 2012. Ve služebním obvodu OOP Plesná bylo prověřováno celkem 132 oznámení o trestné 
činnosti, z toho bylo 36 oznámení trestné činnosti přijato ve služebním okrsku města Luby. Oproti roku 2011 došlo 
k nárůstu trestné činnosti. Policisté prověřovali celkem 457 přestupků, oproti roku 2011 došlo k poklesu nápadu 
přestupků. 87 přestupků bylo spácháno v Lubech, v 42 případech se jednalo o přestupky proti BESIP, 28 přestupků proti 
občanskému soužití nebo veřejnému pořádku. Neznámým pachatelem bylo spácháno 11 přestupků proti majetku, řešeno 
v blokovém řízení nebo oznámeno na MěÚ v Lubech, komisi pro projednávání přestupků.  
Zastupitelé vzali zprávu o bezpečnostní situaci v roce 2012 na vědomí. 

♦ Pan starosta seznámil zastupitele se záměrem Krajského úřadu Karlovarského kraje zrušit Domov pro osoby se 
zdravotním postižením v Lubech. Důvodem je malý počet klientek v zařízení, v současné době je jich pouze 27. Ke 
snížení počtu klientek došlo hlavně „vyvedením klientek jednak do bytů a jednak do jiných zařízení v kraji. V důsledku 
zániku tohoto zařízení je ohrožena zaměstnanost 27 lidí. Zřizovatel sice dle zástupců KÚ nabídne všem lidem práci 
v jiném zařízení, otázkou však je, kolik z nich bude moci tuto nabídku přijmout, protože nebude možné denně do práce 
dojíždět. ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ Pan starosta navrhl zastupitelům, aby město Luby poskytlo finanční dar některé hodně zničené obci při letošních 
záplavách. Navrhl obec Dolní Beřkovice a částku 40 tis. Kč. ZM návrh na poskytnutí daru obci Dolní Beřkovice ve výši 
40 tis. Kč schválilo (všichni pro). Vzhledem k tomu, že v rozpočtu nebylo s tímto případem počítáno, přijalo ZM  
rozpočtové opatření na výdaj ve výši 40 tis. Kč, čerpání prostředků minulých let (všichni pro) 

♦ Pan starosta seznámil zastupitele s tím, že podal žádost o dotaci z Ministerstva kultury ČR z programu Podpora obnovy 
kulturních památek prostřednictvím obcí s rozšířenou působností. Jedná se o dotaci na opravu Mariánského sloupu. 
Celkové náklady by byly 125.695,- Kč, dotace by činila 80.000,- Kč, tj. 63,6 % a podíl města 45.695,- Kč, tj. 36,4 %.   
Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

♦ Paní Šímová seznámila zastupitele s tím, že byl zcela uhrazen úvěr u ČSOB na investiční akce - kanalizaci v částce 5 mil. 
Kč. Město mělo u ČSOB smluvně rezervovaný úvěr v celkové hodnotě 40 mil. Kč s možností čerpání do konce roku 2013. 
Vzhledem k tomu, že úvěr byl vázán na konkrétní investiční akce, které již byly zrealizovány nebo se realizovat nebudou, 
vypovědělo město smlouvu již nyní.  ZM vzalo informaci na vědomí.  
Zároveň přijalo rozpočtové opatření na výdaj na úhradu úvěru z prostředků minulých let ve výši 5 mil. Kč – všichni pro. 


